
Z A P I S N I K 
 

sa 30. sjednice Županijske skupštine Sisačko-moslavačke županije održane 20. prosinca 2024. 

godine u Sisku, u dvorani Hotela Panonija, Ulica Ivana Kukuljevića Sakcinskog 21, s 

početkom u 10,00 sati. 
 

Nazočni vijećnici: Nikola Abramović, Nikola Arbutina, Dalibor Bišćan, Martina 

Bočkor, Ivan Brlečić, Ernest Ciprijanović, Marin Čačić, Mato Fofić, Emil Franjević, Višnja 

Jerman, Tena Jevak Benčić, Đurđica Jurić, Domagoj Kelović, Davor Kljakić, Sanja Kozarić, 

Tomislav Kralj, Mijo Latin, Mario Markić, Ivan Nekvapil, Sanja Štingl-Vlašić, Srećko Telar, 

Slavko Tepavac i Oliver Žegarac. 

 
 

Nenazočni vijećnici: Branka Bakšić-Mitić, Daniel Berdais, Dara Bursik, Luca Gašpar 

Šako, Katarina Kihalić, Danijel Kljaić, Ljiljana Lampert, Vlado Ledvaj, Srđan Marić, Damir 

Markuš, Vlatko Sedlaček, Ines Simić, Igor Školneković, Dubravka Šurlan, Milan Vrga i Anto 

Žilić. 
        
        
        

Drugi nazočni: Ivan Celjak – župan Sisačko-moslavačke županije, Mihael Jurić - 

zamjenik župana Sisačko-moslavačke županije, Mirjana Oluić - zamjenica župana Sisačko-

moslavačke županije iz reda pripadnika srpske nacionalne manjine, Marijana Klobučar 

Bobetko - pročelnica Upravnog odjela za proračun, financije i javnu nabavu, Branka 

Šimanović – pročelnica Upravnog odjela za poslove Skupštine, pravne i opće poslove, Darjan 

Vlahov - pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo, investicije, razvojne projekte i fondove 

EU, Alenka Ljubešić - pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo, socijalnu skrb i hrvatske 

branitelje, Anita Sinjeri-Ibrišević - pročelnica Upravnog odjela za poljoprivredu, ruralni 

razvoj, zaštitu okoliša i prirode, Robertina Štajdohar - pročelnica Upravnog odjela za 

obrazovanje, kulturu, šport, mlade i civilno društvo, Blanka Bobetko Majstorović - pročelnica 

Upravnog odjela za prostorno uređenje, graditeljstvo i obnovu, Ivana Žuk - voditeljica 

Odsjeka za poslove Skupštine, imovinske i upravno-pravne poslove u Upravnom odjelu za 

poslove Skupštine, pravne i opće poslove, Sanja Habek - ravnateljica Doma zdravlja Sisačko-

moslavačke županije, Stipo Šapina – ravnatelj Županijske uprave za ceste Sisačko-

moslavačke županije, Silvija Desić Basarić - ravnateljica Zavoda za hitnu medicinu Sisačko-

moslavačke županije, Margira Malnar – ravnateljica Zavoda za prostorno uređenje Sisačko-

moslavačke županije, Ivor Borovnjak - ravnatelj Doma za starije osobe Sisak, Damir Borić - 

ravnatelj Doma za starije osobe Petrinja, Dragica Vugić – ravnateljica Javne ustanova za 

upravljanje zaštićenim dijelovima prirode, Domagoj Mosler - ravnatelj Lječilišta Topusko, 

Ivana Plavec – ravnateljica Turističke zajednice Sisačko-moslavačke županije, Andreja 

Šeperac - ravnateljica Regionalnog koordinatora Sisačko-moslavačke županije, Ivica Valent - 

ravnatelj Kulturno - povijesnog centra Sisačko-moslavačke županije, Marija Petranović – 

ravnateljica Doma za odrasle osobe Petrinja, Iva Kolar Ferenčak – zamjenica ravnatelja 

Gradskih ljekarni Sisak, Bojana Hrvojić – Zavod za javno zdravstvo Sisačko-moslavačke 

županije, Višnja Mandac Ljubičić – ravnateljica Neuropsihijatrijske bolnice Dr. Ivan Barbot 

Popovača, te predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 
        

Sjednicom je predsjedavao predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić. 
 

Sjednici Županijske skupštine od 39 vijećnika bilo je prisutno 23 vijećnika. 

 

Zapisnik sa 29. sjednice Županijske skupštine održane 26. studenog 2024. godine 

usvojen je sa 21 glasom za i ništa glasova protiv. 
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Župan Ivan Celjak predložio je da se po hitnom postupku uvrsti u dnevni red Prijedlog 

Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Neuropsihijatrijske bolnice dr. Ivan 

Barbot Popovača i Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Prijedloga Dodatka I. Sporazuma o 

financiranju adaptacije i opremanja stacionarnih objekata Neuropsihijatrijske bolnice „Dr. 

Ivan Barbot“ Popovača, radi obavljanja djelatnosti dječje i adolescentne psihijatrije na lokaciji 

Ravnik 

 

Sukladno članku 101. Poslovnika dano je na glasovanje obrazloženje opravdanosti 

hitnosti postupka za uvrštavanje u dnevni red Prijedloga Odluke o davanju suglasnosti na 

Odluku Upravnog vijeća Neuropsihijatrijske bolnice dr. Ivan Barbot Popovača i Prijedloga 

Zaključka o prihvaćanju Prijedloga Dodatka I. Sporazuma o financiranju adaptacije i 

opremanja stacionarnih objekata Neuropsihijatrijske bolnice „Dr. Ivan Barbot“ Popovača, radi 

obavljanja djelatnosti dječje i adolescentne psihijatrije na lokaciji Ravnik 

 

 

S 21 glasom za prihvaćena je hitnost postupka uvrštavanja u dnevni red Prijedloga 

Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Neuropsihijatrijske bolnice dr. Ivan 

Barbot Popovača 
 

S 21 glasom za prihvaćena je hitnost postupka uvrštavanja u dnevni red Prijedloga 

Zaključka o prihvaćanju Prijedloga Dodatka I. Sporazuma o financiranju adaptacije i 

opremanja stacionarnih objekata Neuropsihijatrijske bolnice „Dr. Ivan Barbot“ Popovača, radi 

obavljanja djelatnosti dječje i adolescentne psihijatrije na lokaciji Ravnik 
 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić predložio je da se iza točke 9. u dnevni 

red uvrsti kao točka 10. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća 

Neuropsihijatrijske bolnice dr. Ivan Barbot Popovača i kao točka 11. Prijedlog Zaključka o 

prihvaćanju Prijedloga Dodatka I. Sporazuma o financiranju adaptacije i opremanja 

stacionarnih objekata Neuropsihijatrijske bolnice „Dr. Ivan Barbot“ Popovača, radi obavljanja 

djelatnosti dječje i adolescentne psihijatrije na lokaciji Ravnik. 
 
 

Nakon toga je sa 21 glasom za usvojen slijedeći 

 

                                              D N E V N I   R E D 

1. IV. Izmjene i dopune Proračuna Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu, 

a) Prijedlog Odluke o izmjenama Programa javnih potreba u obrazovanju 

Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu 

b) Prijedlog Odluke o izmjeni Programa javnih potreba u kulturi Sisačko-

moslavačke županije za 2024. godinu 

c) Prijedlog Odluke o izmjeni Programa javnih potreba u športu Sisačko-

moslavačke županije za 2024. godinu 

d) Prijedlog Odluke o izmjenama Programa javnih potreba u zdravstvu Sisačko-

moslavačke županije za 2024. godinu 

e) Prijedlog Odluke o izmjenama Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi 

Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

2. Prijedlog Plana građenja, održavanja i zaštite županijskih i lokalnih cesta na 

području Sisačko-moslavačke županije za 2025. godinu - Prijedlog Zaključka o 

davanju pozitivnog mišljenja na Prijedlog Plana građenja, održavanja i zaštite 

županijskih i lokalnih cesta na području Sisačko-moslavačke županije za 2025. 

godinu, 
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Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

3. Prijedlog Programa gradnje sustava javnog navodnjavanja na području Sisačko-

moslavačke županije za razdoblje 2025. – 2026. godine, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

4. Prijedlog Zaključka o određivanju Mreže linija javne usluge prijevoza putnika u 

cestovnom prometu na području Sisačko-moslavačke županije i sklapanju ugovora 

o javnoj usluzi za županijski prijevoz putnika, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

5. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o minimalnim financijskim standardima, 

kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija domova za 

starije osobe za 2024. godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

6. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o dodjeli prostora u vlasništvu 

Sisačko-moslavačke županije na korištenje udrugama za provođenje programa i 

projekata od interesa za opće dobro, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

7. Prijedlog Programa rada i financijskog plana Savjeta mladih Sisačko-moslavačke 

županije za 2025. godinu - Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Programa rada i 

financijskog plana Savjeta mladih Sisačko-moslavačke županije za 2025. godinu. 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

8. Izvješće o radu s izvješćem o financijskom poslovanju Vatrogasne zajednice 

Sisačko-moslavačke županije u 2023. godini – Prijedlog Zaključka o prihvaćanju 

Izvješća o radu s izvješćem o financijskom poslovanju Vatrogasne zajednice 

Sisačko-moslavačke županije u 2023. godini 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

9. Prijedlog Rješenja o razrješenju suca porotnika Općinskog suda u Sisku 

Predlagatelj: Odbor za izbor i imenovanja 

10. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća 

Neuropsihijatrijske bolnice dr. Ivan Barbot Popovača, 

11. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Prijedloga Dodatka I. Sporazuma o financiranju 

adaptacije i opremanja stacionarnih objekata Neuropsihijatrijske bolnice „Dr. Ivan 

Barbot“ Popovača, radi obavljanja djelatnosti dječje i adolescentne psihijatrije na 

lokaciji Ravnik. 

 
 

Nakon toga vijećnici su imali AKTUALNI SAT. 

 
 

1.Vijećnik Domagoj Kelović postavio je pitanje vezano uz prvi učenički dom u Sisku 

u koji su se uselili prvi učenici, a čiju obnovu je provela Sisačko-moslavačka županija kako 

napreduju radovi na susjednoj zgradi doma kojom će se povećati smještajni kapaciteti doma te 

može li se uskoro očekivati otvorenje. Vezano uz sisačku bolnicu vijećnik je upitao kada se 

može očekivati dovršetak obnove zgrade pedijatrije, stare interne i bolničke kuhinje.  

 

Pročelnica Robertina Štajdohar odgovorila je da je dobiveno rješenje za useljenje 

učenika u drugu zgradu. Sisačko-moslavačka županija je osnivač srednjih škola, učeničkog 

doma u Kutini, Novskoj i u Sisku. U učeničkom domu u Sisku trenutno boravi 52 učenika. 

Bio je velik interes za upis u dom. Izgradnjom učeničkog doma omogućeno je učenicima da 

se školuju u svojoj županiji. Dom ima teretanu, sobe za učenje i odmor, svaka soba ima 

sanitarni čvor, vani je napravljeno vježbalište. 
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Pročelnik Darjan Vlahov odgovorio je da je druga zgrada učeničkog doma gotova. 

Početkom iduće školske godine će biti raspisan natječaj za upis učenika u dom. Većina sada 

upisanih učenika pohađa prvi razred srednje škole te oni ostaju u domu još tri godine. Otvorit 

će se i učenički dom u Petrinji. Na taj način se širi mreža učeničkih domova što je dokaz 

privlačnosti smjerova koji se nude u srednjim školama. Obnova zgrada bolnice pedijatrije, 

interne, bolničke kuhinje, citologije su pri kraju. U siječnju se očekuje završetak radova. 

Sisačko-moslavačka županija je potpisala ugovor za nabavu opreme za bolnicu u vrijednosti 

od 3 mln eura, uz dosadašnje ulaganje za opremu od 8 mln eura. 
 

2.Vijećnik Nikola Abramović postavio je pitanje vezano uz Projekt „Topusko na 

izvoru zdravlja - lječilišni i wellness turizam na održiv način“ koji je najveći projekt u 

području turizma na području Sisačko-moslavačke županije, u kojoj je fazi projekt i kada se 

može očekivati početak obnove hotela Toplica i početak drugih radova obuhvaćenih 

projektom. Vijećnik je također upitao koliko učeničkih i studentskih stipendija Sisačko-

moslavačka županija dodjeljuje ove godine. 

 

Ravnatelj Domagoj Mosler odgovorio je da je ukupna vrijednost ovog projekta, čiji je 

nositelj Lječilište Topusko, a projektni partneri TOP-TERME d.o.o. i Sisačko-moslavačka 

županija oko 27,5 milijuna EUR. Projekt „Topusko na izvoru zdravlja ima za cilj povećanje 

kvalitete i atraktivnosti destinacije Topusko kroz obnovu hotelskog kompleksa i uvođenje 

novih wellness i sportsko-rekreacijskih sadržaja. Obnavlja se 15000 kvadrata unutarnje 

površine, nadograđuje se 1500 kvadrata. Uvodi se novi kongresni sadržaj, nadograđuju se 

vanjski bazeni, tobogani, parkiralište te se provodi obnova trga. 

 

Pročelnica Robertina Štajdohar odgovorila je da je u Proračunu Sisačko-moslavačke 

županije za učeničke i studentske stipendije osigurano preko 200.000,00 eura. Stipendira se 

25 srednjoškolaca i 30 studenata. Učeničke stipendije iznose 540 eura, a studentske 670 eura. 

Natječaj je u evaluaciji te će se u siječnju dodjeljivati stipendije. Dodijeljene su i jednokratne 

pomoći onim studentima koji žive na području Sisačko-moslavačke županije, a koji su upisali 

učiteljski fakultet u Petrinji ili Metalurški fakultet u Sisku. 
 

 3. Vijećnica Tena Jevak Benčić istaknula je da je Sisačko-moslavačka županija 

osvojila nagrade za dva najbolja EU projekta, upitala je kakav je to bio natječaj i o kojim 

projektima se radi. Vijećnica je također istaknula da su putem Županijske uprave za ceste 

Sisačko-moslavačke županije i u suradnji sa gradovima i općinama u posljednje tri godine 

obnovljene, sanirane i modernizirane brojne ceste. Vijećnica je upitala što se po pitanju 

cestovne infrastrukture radi na području Moslavine i kakvi su planovi za narednu godinu. 

 

Pročelnik Darjan Vlahov odgovorio je da je Sisačko-moslavačka županija prema 

izboru čitatelja osvojila prvu nagradu za projekt Županijsko naselje Banovi dvori u Glini. 74 

kuće gdje su smješteni ljudi čiji su domovi stradali u potresu, a koji nakon što završi obnova 

njihovih domova ulazi u sustav socijalne skrbi. Takva naselja napravljena su još i u Petrinji i u 

Sisku te se radi još u Sisku pristupna cesta kako bi se naselje moglo staviti u funkciju.  

 

Ravnateljica Andreja Šeperac odgovorila je da je drugo mjesto osvojio projekt 

CREATIVE@CBC , projekt prekogranične suradnje Hrvatska, Bosna i Crna Gora koji je bio 

u provedbi dvije godine. Vrijednost projekta je 600.000,00 eura. Projekt se naslanjao na 

razvoj gaminga, osnivanje kreativnih centara u Prijedoru, Sisku i Podgorici te je kreirana 

mreža kreativnih industrija. Kupljen je velik broj opreme. 
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Ravnatelj Stipo Šapina odgovorio je da je Županijska uprava za ceste Sisačko-

moslavačke županije zajedno sa gradovima i općinama napravila oko 50 km cesta na području 

Sisačko-moslavačke županije. U Kutini u suradnji sa Gradom Kutina obnovit će se i sanirati 

oko 9 km cesta u vrijednosti oko 1,5 mln eura. Radilo se na području Lipovljana, Novske, 

Popovače. U idućoj godini će se sa gradovima i općinama raditi rotori u Novskoj i na 

području Kutine. Radit će se prometnica u Velikoj Ludini i Popovači. Na cijelom području 

Sisačko-moslavačke županije radit će se radovi na prometnicama u vrijednosti oko 2,5 mln 

eura. 
 

 4. Vijećnik Marin Čačić istaknuo je da je Sisačko-moslavačka županija na području 

općine Sunja obnovila zgradu Doma zdravlja. U Sunji se trenutno izvode radovi na 

parkiralištu ispred Osnovne škole Sunja. Vijećnik je upitao kada se može očekivati završetak 

radova na parkiralištu i provodi li Sisačko-moslavačka županija još projekata na području 

općine Sunja. 

 

Pročelnik Darjan Vlahov odgovorio je da Sisačko-moslavačka županija na području 

Općine Sunja ima u nadležnosti Osnovnu školu Sunja i Dom zdravlja Sisačko-moslavačke 

županije u Sunji. Osnovna škola Sunja energetski je obnovljena prije potresa. Dom zdravlja je 

dobio energetsku obnovu jer je zgrada oštećena u potresu, osuvremenjena je, ima lift, novu 

ovojnicu, novu stolariju, uređene prostore. U Sunji se radi i dječje igralište. Uz parking 

Osnovne škole Sunja radi se i cijeli prednji plato, ulaz u školu te je škola klimatizirana. 

 

 

Aktualni sat završio je u 10,35 sati. 

 
 

TOČKA 1. 

IV. Izmjene i dopune Proračuna Sisačko-moslavačke županije za 2024. 

godinu, 

a) Prijedlog Odluke o izmjenama Programa javnih potreba u obrazovanju 

Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu 

b) Prijedlog Odluke o izmjeni Programa javnih potreba u kulturi Sisačko-

moslavačke županije za 2024. godinu 

c) Prijedlog Odluke o izmjeni Programa javnih potreba u športu Sisačko-

moslavačke županije za 2024. godinu 

d) Prijedlog Odluke o izmjenama Programa javnih potreba u zdravstvu 

Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu 

e) Prijedlog Odluke o izmjenama Programa javnih potreba u socijalnoj 

skrbi Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu 

 

Pročelnica Marijana Klobučar Bobetko u uvodu je iznijela da je osnovni razlog zbog kojeg se 

pristupilo izradi Izmjena i dopuna Proračuna Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu  

usklađivanje izvora te raspodjela rashoda unutar izvora općih prihoda. Ukupni prihodi i 

primici kao i ukupni rashodi i izdaci u Izmjenama i dopunama proračuna Sisačko-moslavačke 

županije za 2024. godinu smanjeni su sa 325.973.015,12 € na 308.747.052,04 €. 
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Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise, Odbor za financije i proračun, Odbor za gospodarski razvoj, Odbor za društvene 

djelatnosti, Odbor za prostorno uređenje i zaštitu okoliša i Odbor za branitelje i žrtve iz 

Domovinskog rata dali pozitivno mišljenje na: 

IV. Izmjene i dopune Proračuna Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu, 

a)Prijedlog Odluke o izmjenama Programa javnih potreba u obrazovanju Sisačko-moslavačke 

županije za 2024. godinu 

b)Prijedlog Odluke o izmjeni Programa javnih potreba u kulturi Sisačko-moslavačke županije 

za 2024. godinu 

c)Prijedlog Odluke o izmjeni Programa javnih potreba u športu Sisačko-moslavačke županije 

za 2024. godinu 

d)Prijedlog Odluke o izmjenama Programa javnih potreba u zdravstvu Sisačko-moslavačke 

županije za 2024. godinu 

e)Prijedlog Odluke o izmjenama Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Sisačko-

moslavačke županije za 2024. godinu 
 

Nakon toga su, bez rasprave, većinom glasova (21 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) donijete: 

IV. Izmjene i dopune Proračuna Sisačko-moslavačke županije za 2024. godinu, 

a)Odluka o izmjenama Programa javnih potreba u obrazovanju Sisačko-moslavačke županije 

za 2024. godinu 

b)Odluka o izmjeni Programa javnih potreba u kulturi Sisačko-moslavačke županije za 2024. 

godinu 

c)Odluka o izmjeni Programa javnih potreba u športu Sisačko-moslavačke županije za 2024. 

godinu 

d)Odluka o izmjenama Programa javnih potreba u zdravstvu Sisačko-moslavačke županije za 

2024. godinu 

e)Odluka o izmjenama Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Sisačko-moslavačke 

županije za 2024. godinu 
 

TOČKA 2. 

Prijedlog Plana građenja, održavanja i zaštite županijskih i lokalnih cesta na području 

Sisačko-moslavačke županije za 2025. godinu - Prijedlog Zaključka o davanju 

pozitivnog mišljenja na Prijedlog Plana građenja, održavanja i zaštite županijskih i 

lokalnih cesta na području Sisačko-moslavačke županije za 2025. godinu 
 

Ravnatelj Stipo Šapina u uvodu je iznio da se u 2025. godini planira organiziranje 

građenja i održavanja županijskih i lokalnih cesta na način da se radovi redovnog održavanja 

planiraju i izvode u sklopu zakonskih odredbi, da se nastavi sa sanacijom dionica cesta koje 

su u najlošijem stanju, da se nastavi sa izradom nove projektne dokumentacije te 

rekonstrukcijom i modernizacijom dionica županijskih i lokalnih cesta sukladno raspoloživim 

financijskim sredstvima.  
 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za financije i proračun i Odbor za gospodarski razvoj dali pozitivno mišljenje 

na Prijedlog Plana građenja, održavanja i zaštite županijskih i lokalnih cesta na području 

Sisačko-moslavačke županije za 2025. godinu - Prijedlog Zaključka o davanju pozitivnog 

mišljenja na Prijedlog Plana građenja, održavanja i zaštite županijskih i lokalnih cesta na 

području Sisačko-moslavačke županije za 2025. godinu. 
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Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijet Zaključak o davanju pozitivnog mišljenja na Prijedlog Plana građenja, održavanja i 

zaštite županijskih i lokalnih cesta na području Sisačko-moslavačke županije za 2025. godinu. 

 

TOČKA 3. 

Prijedlog Programa gradnje sustava javnog navodnjavanja na području Sisačko-

moslavačke županije za razdoblje 2025. – 2026. godine 

 

Pročelnica Anita Sinjeri Ibrišević u uvodu je iznijela da je Plan navodnjavanja 

Sisačko-moslavačke županije usvojen 2008. godine od strane Županijske skupštine, a izrađen 

je u sklopu provedbe Nacionalnog projekta navodnjavanja, gospodarenja poljoprivrednim 

zemljištem i vodama u Republici Hrvatskoj. Cilj Plana je bio definiranje smjernica, kriterija i 

ograničenja za planski razvoj navodnjavanja poljoprivrednih površina pojedinih područja 

Sisačko-moslavačke županije. U navedenom Planu kao pilot projekt predviđena je izgradnja 

Sustava navodnjavanja na području Općine Velika Ludina. Tijekom 2023. godine Državni 

ured za reviziju proveo je reviziju projekata navodnjavanja u svim županijama Republike 

Hrvatske. Prema nalazu revizije Sisačko-moslavačka županija mora donijeti program gradnje 

prije početka gradnje sustava navodnjavanja. Pravilnikom o upravljanju i uređenju sustava za 

navodnjavanje definiran je sadržaj Programa gradnje sustava javnog navodnjavanja. Program 

se donosi za višegodišnje razdoblje. 
 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za financije i proračun i Odbor za gospodarski razvoj dali pozitivno mišljenje 

na Prijedlog Programa gradnje sustava javnog navodnjavanja na području Sisačko-

moslavačke županije za razdoblje 2025. – 2026. godine. 

 

Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijet Program gradnje sustava javnog navodnjavanja na području Sisačko-moslavačke 

županije za razdoblje 2025. – 2026. godine. 

 

TOČKA 4. 

Prijedlog Zaključka o određivanju Mreže linija javne usluge prijevoza putnika u 

cestovnom prometu na području Sisačko-moslavačke županije i sklapanju ugovora o 

javnoj usluzi za županijski prijevoz putnika 
 

Pročelnik Darjan Vlahov uvodu je iznio da se županijski prijevoz putnika obavlja na 

temelju Uredbe (EZ) br. 1370/2007 kao javna usluga ili na temelju dozvole za prijevoz koju 

izdaje upravno tijelo nadležno za promet jedinice područne (regionalne) samouprave na čijem 

području se takav prijevoz organizira i obavlja ili na temelju koncesije. Vlada Republike 

Hrvatske sufinancira postojeću javnu uslugu u cestovnom prijevozu putnika ugovorenu 

između jedinica područne (regionalne) samouprave i prijevoznika u razdoblju od 2021. do 

2027. godine u godišnjem iznosu od najviše 56.820.855,13 EUR. Sukladno Odluci Sisačko-

moslavačkoj županiji su raspodijeljena sredstva u maksimalnom iznosu od 2.509.261,26  

EUR. Sufinancirati se može maksimalno 75% iznosa javne usluge koju je ugovorila jedinica 

područne (regionalne) samouprave. Sisačko-moslavačka županija je 15. ožujka 2023. godine s 

prijevoznicima sa svog područja sklopila Ugovore o javnoj usluzi prijevoza putnika u 

cestovnom prometu na području Sisačko-moslavačke županije. Ugovori su sklopljeni na rok 

od dvije godine. S obzirom da je osiguran kontinuitet u financiranju te postojeći pravni okvir, 

Sisačko-moslavačka županija će po provedbi natječaja za javnu uslugu sklopiti nove ugovore 

o javnoj usluzi prijevoza putnika u cestovnom prometu na području Sisačko-moslavačke 

županije. 
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Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za financije i proračun i Odbor za gospodarski razvoj dali pozitivno mišljenje 

na Prijedlog Zaključka o određivanju Mreže linija javne usluge prijevoza putnika u 

cestovnom prometu na području Sisačko-moslavačke županije i sklapanju ugovora o javnoj 

usluzi za županijski prijevoz putnika. 
 

Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijet Zaključak o određivanju Mreže linija javne usluge prijevoza putnika u cestovnom 

prometu na području Sisačko-moslavačke županije i sklapanju ugovora o javnoj usluzi za 

županijski prijevoz putnika. 
 

TOČKA 5. 

Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o minimalnim financijskim standardima, 

kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija domova za 

starije osobe za 2024. godinu 

 

Pročelnica Alenka Ljubešić u uvodu je iznijela da se sukladno Uredbi o načinu 

financiranja decentraliziranih funkcija te izračuna iznosa pomoći izravnanja za 

decentralizirane funkcije jedinica lokalne i područne (regionalne) samouprave za 2024. 

godinu utvrđuje da su korisnici pomoći izravnanja dužni donijeti vlastite odluke o kriterijima, 

mjerilima i načinu financiranja domova za starije osobe. Odlukom o minimalnim financijskim 

standardima, kriterijima i mjerilima za decentralizirano financiranje domova za starije osobe u 

2024. godini određuje se da su jedinice područne (regionalne) samouprave kao osnivači dužne 

donijeti vlastite odluke o minimalnim standardima, kriterijima, mjerilima i načinu financiranja 

decentraliziranih funkcija domova za starije osobe za 2024. godinu u okviru bilanciranih 

sredstava i po kriterijima i mjerilima. Temeljem dobivenih suglasnosti Ministarstva rada, 

mirovinskog sustava, obitelji i socijalne politike na prijedloge prenamjene sredstava utvrđenih 

u sklopu Oduke o minimalnim financijskim standardima, kriterijima i mjerilima za 

decentralizirano financiranje domova za starije osobe u 2024. godini u ukupnom iznosu 

1.273.137,00 eura, sredstva se raspodjeljuju na rashode za zaposlene u ukupnom iznosu 

1.195.254,00 eura, od kojih DZSO Sisak 602.645,00 eura i DZSO Petrinja 592.609,00 eura, 

rashode za nabavu nefinancijske imovine u ukupnom iznosu 57.975,00 eura, od kojih DZSO 

Sisak 51.624,00 eura i DZSO Petrinja 6.351,00 eura i rashode za hitne intervencije u 

ukupnom iznosu 19.908,00 eura za DZSO Sisak. 
 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za financije i proračun i Odbor za društvene djelatnosti dali pozitivno 

mišljenje na Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o minimalnim financijskim standardima, 

kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija domova za starije osobe 

za 2024. godinu. 
 

Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijeta Odluka o izmjenama Odluke o minimalnim financijskim standardima, kriterijima, 

mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija domova za starije osobe za 2024. 

godinu. 
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TOČKA 6. 

Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o dodjeli prostora u vlasništvu 

Sisačko-moslavačke županije na korištenje udrugama za provođenje programa i 

projekata od interesa za opće dobro 
 

 Pročelnica Branka Šimanović u uvodu je iznijela da je Sisačko-moslavačka županija 

donijela 07. travnja 2017. godine Odluku o dodjeli prostora u vlasništvu Sisačko-moslavačke 

županije na korištenje udrugama za provođenje programa i projekata od interesa za opće 

dobro. Predmetna odluka je donesena temeljem odredbi Uredbe, a njome su utvrđeni kriteriji, 

mjerila i postupci za dodjelu prostora u vlasništvu Sisačko-moslavačke županije. Primjenom 

Odluke utvrdila se potreba  za njezinim dopunama i izmjenama. Predlaže se izmjena naziva 

odluke budući je Sisačko-moslavačka županija u proteklom razdoblju, a nakon donošenja 

osnovne odluke, dobila na uporabu veći broj nekretnina koje je u postupku obnove uredila i 

privela namjeni odnosno uredila za potrebe korištenja prostora od strane udruga sa sjedištem 

na području Sisačko-moslavačke županije. Propisana je mogućnost izravne dodjele 

županijskih prostora bez provođenja javnog natječaja u opravdanim i iznimnim slučajevima, 

kada nepredviđeni događaji obvezuju Županiju da u suradnji s udrugama žurno djeluje u 

rokovima u kojima nije moguće provesti  natječajni postupak  i problem je moguće riješiti 

samo izravnom dodjelom prostora, kada se županijski prostor dodjeljuje na korištenje udruzi, 

a osiguranje prostora je jedan od uvjeta za prijavu na natječaj radi provedbe EU projekata od 

značaja za Županiju, kada se županijski prostor dodjeljuje udruzi ili skupini udruga koje imaju 

isključivu nadležnost u području djelovanja i/ili zemljopisnog područja za koje se dodjeljuje 

županijski prostor ili je udruga jedina organizacija operativno sposobna za rad na području 

djelovanja i/ili zemljopisnom području na kojem se provode aktivnosti, kada se županijski 

prostor dodjeljuje udruzi koja je na temelju propisa izrijekom navedena kao provoditelj 

određene aktivnosti, za vrijeme obnove ili sanacije županijskog prostora u kojem slučaju se 

udruzi može dodijeliti drugi odgovarajući prostor. Bitna novina je da dosadašnji korisnici 

prostora mogu produžiti ugovor o korištenju na daljnjih pet godina pod uvjetom da uredno 

izvršavaju obveze iz ugovora, uredno koriste prostor te vode uredno financijsko poslovanje.  
 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise i Odbor za društvene djelatnosti dali pozitivno mišljenje na Prijedlog Odluke o 

izmjenama i dopunama Odluke o dodjeli prostora u vlasništvu Sisačko-moslavačke županije 

na korištenje udrugama za provođenje programa i projekata od interesa za opće dobro. 
 

Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (22 za, ništa protiv i 3 suzdržana) 

donijeta Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o dodjeli prostora u vlasništvu Sisačko-

moslavačke županije na korištenje udrugama za provođenje programa i projekata od interesa 

za opće dobro. 

 

TOČKA 7. 

Prijedlog Programa rada i financijskog plana Savjeta mladih Sisačko-moslavačke 

županije za 2025. godinu - Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Programa rada i 

financijskog plana Savjeta mladih Sisačko-moslavačke županije za 2025. godinu 

 

 Pročelnica Robertina Štajdohar u uvodu je iznijela da je na temelju članka 13. Zakona 

o savjetima mladih i Odluke o osnivanju Savjeta mladih Sisačko-moslavačke županije Savjet 

mladih donio Program rada i financijski plan za 2025. godinu. Člankom 19. stavkom 5. 

Zakona o savjetima mladih propisano je da Savjet mladih donosi program rada popraćen 

financijskim planom te ih podnosi na odobravanje predstavničkom tijelu jedinice lokalne, 

odnosno područne (regionalne) samouprave. 
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Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za financije i proračun i Odbor za društvene djelatnosti dali pozitivno 

mišljenje na Prijedlog Programa rada i financijskog plana Savjeta mladih Sisačko-moslavačke 

županije za 2025. godinu - Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Programa rada i financijskog 

plana Savjeta mladih Sisačko-moslavačke županije za 2025. godinu. 
 

Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijet Program rada i financijskog plana Savjeta mladih Sisačko-moslavačke županije za 

2025. godinu - Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Programa rada i financijskog plana Savjeta 

mladih Sisačko-moslavačke županije za 2025. godinu. 
 

TOČKA 8. 

Izvješće o radu s izvješćem o financijskom poslovanju Vatrogasne zajednice 

Sisačko-moslavačke županije u 2023. godini – Prijedlog Zaključka o prihvaćanju 

Izvješća o radu s izvješćem o financijskom poslovanju Vatrogasne zajednice Sisačko-

moslavačke županije u 2023. godini 
 

 Predsjednik Vatrogasne zajednice Sisačko-moslavačke županije Mijo Brlečić u uvodu 

je iznio da Vatrogasna zajednica županije prema Zakonu provodi sljedeće aktivnosti: potiče 

aktivnosti u pogledu poboljšanja stanja zaštite od požara i provedbe vatrogasne djelatnosti, 

koordinira aktivnosti oko uključivanja vatrogasnih postrojbi u sustav civilne zaštite, priprema 

i provodi zadaće iz Programa aktivnosti u provedbi posebnih mjera zaštite od požara od 

posebnog interesa za Republiku Hrvatsku, ustrojava vatrogasni operativni centar županije, 

zastupa interese vatrogastva na području županije, vodi i redovito obnavlja baze podataka te 

očevidnika, sudjeluje u izradi prijedloga strategija, studija, smjernica, programa i provedbenih 

planova, organizira i provodi vatrogasna natjecanja, organizira javna savjetovanja i stručne 

skupove, provodi prekograničnu suradnju u području vatrogastva te obavlja i druge poslove 

koji su joj stavljeni u nadležnost posebnim propisima. Vatrogasna zajednica Sisačko-

moslavačke županije je osnovana 27. kolovoza 1993. godine, a broji ukupno 144 članica 

udruženih u 6 vatrogasnih zajednica gradova, 6 vatrogasnih zajednica općina, 1 vatrogasnu 

zajednicu područja, te 5 samostalnih središnjih dobrovoljnih vatrogasnih društava. Sredstva za 

rad Vatrogasne zajednice Sisačko-moslavačke županije su osigurana i isplaćena iz Proračuna 

županije i u 2023. godini su iznosila 202.976,27 EUR. 
 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise i Odbor za financije i proračun dali pozitivno mišljenje na Izvješće o radu s 

izvješćem o financijskom poslovanju Vatrogasne zajednice Sisačko-moslavačke županije u 

2023. godini – Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu s izvješćem o financijskom 

poslovanju Vatrogasne zajednice Sisačko-moslavačke županije u 2023. godini. 

 

U raspravi je sudjelovao vijećnik Srećko Telar. 
 

Nakon toga je, većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) donijet 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu s izvješćem o financijskom poslovanju Vatrogasne 

zajednice Sisačko-moslavačke županije u 2023. godini. 
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TOČKA 9. 

Prijedlog Rješenja o razrješenju suca porotnika Općinskog suda u Sisku 
 

 Predsjednik Odbora za izbor i imenovanja Tomislav Kralj u uvodu je iznio da se 

utvrđuje Prijedlog Rješenja o razrješenju suca porotnika Općinskog suda u Sisku. Romana 

Bodlović, razrješuje se dužnosti suca porotnika Općinskog suda u Sisku na osobni zahtjev. 

 
 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da je Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise dao pozitivno mišljenje na Prijedlog Rješenja o razrješenju suca porotnika 

Općinskog suda u Sisku. 
 

Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijeto Rješenje o razrješenju suca porotnika Općinskog suda u Sisku. 

 

TOČKA 10. 

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća 

Neuropsihijatrijske bolnice Dr. Ivan Barbot Popovača 

 
 

 Pročelnik Darjan Vlahov u uvodu je iznio da se predmetnom Odlukom daje suglasnost 

na Odluku Upravnog vijeća Neuropsihijatrijske bolnice Dr. Ivan Barbot Popovača, koju je 

Upravno vijeće donijelo 18. prosinca 2024. godine te kojom se ovlašćuje ravnateljica za 

potpisivanje Dodatka I. Sporazuma o financiranju adaptacije i opremanja stacionarnih 

objekata Neuropsihijatrijske bolnice Dr. Ivan Barbot Popovača, radi obavljanja djelatnosti 

dječje i adolescentne psihijatrije na lokaciji Ravnik. 

 

 U raspravi je sudjelovala vijećnica Sanja Štingl Vlašić 

 
 

Nakon toga je, većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) donijeta 

Odluka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Neuropsihijatrijske bolnice Dr. 

Ivan Barbot Popovača. 

 

TOČKA 11. 

Prijedlog Zaključka o prihvaćanju prijedloga Dodatka I. Sporazuma o financiranju 

adaptacije i opremanja stacionarnih objekata Neuropsihijatrijske bolnice Dr. Ivan 

Barbot Popovača, radi obavljanja djelatnosti dječje i adolescentne  

psihijatrije na lokaciji Ravnik 

 
 

 Pročelnik Darjan Vlahov u uvodu je iznio da je Sisačko-moslavačka županija kao 

osnivač Neuropsihijatrijske bolnice Dr. Ivan Barbot Popovača zatražila od Ministarstva 

zdravstva podršku radi unaprjeđenja zdravstvene zaštite djece i adolescenata s poremećajima 

mentalnog zdravlja te osiguranje uvjeta za organiziranje djelatnosti dječje i adolescentne 

psihijatrije stacionarnog tipa. 7. srpnja 2023. godine Ministarstvo zdravstva, Sisačko-

moslavačka županija i Neuropsihijatrijska bolnica Dr. Ivan Barbot Popovača sklopili su 

Sporazum o financiranju adaptacije i opremanja stacionarnih objekata Neuropsihijatrijske 

bolnice Dr. Ivan Barbot Popovača, radi obavljanja djelatnosti dječje i adolescentne psihijatrije 

na lokaciji Ravnik kojim je Ministarstvo zdravstva u Državnom proračunu za 2023. godinu 

osiguralo financijska sredstva u iznosu 1.592.674,00 eura i to za provedbu I. faze radova koja 

je uspješno realizirana. Za provedbu sljedeće faze radova osiguralo je u Državnom proračunu 

Republike Hrvatske za 2024. godinu financijska sredstva u ukupnom iznosu do najviše 
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4.000.000,00 eura u 2024. godini te financijska sredstva u ukupnom iznosu do najviše 

2.000.000,00 eura za 2025. godinu u Državnom proračunu za 2025. i projekcijama za 2026. i 

2027. godinu. Slijedom navedenog Ministarstvo zdravstva dostavilo je Dodatak I. Sporazuma 

o financiranju adaptacije i opremanja stacionarnih objekata Neuropsihijatrijske bolnice Dr. 

Ivan Barbot Popovača, a sve u cilju poduzimanja aktivnosti za osiguranje uvjeta za obavljanje 

predmetne djelatnosti. 
 

Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijet Zaključak o prihvaćanju prijedloga Dodatka I. Sporazuma o financiranju adaptacije i 

opremanja stacionarnih objekata Neuropsihijatrijske bolnice Dr. Ivan Barbot Popovača, radi 

obavljanja djelatnosti dječje i adolescentne psihijatrije na lokaciji Ravnik. 

 
 

 
 

  Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić zaključio je sjednicu u 11,20  sati. 

 

 
 

 

KLASA: 021-01/21-01/12 

URBROJ: 2176-01-24-59 

Sisak, 20. prosinca 2024. 

 

 
 

                  PREDSJEDNIK 

ZAPISNIK VODILA      ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE  

Marijana Jajčinović         Mato Fofić 

 


